
Mötesprotokoll Årsmöte med Lungö

Fastighetsägareförening 13 juli 2024

Orgno: 802505-8184

Datum & tid: 2024-07-13 11:00-13:00

Plats: Dansbanan på Lungön

1. Jonas Lundin öppnade årsmötet

2. Val av mötesfunktionärer

a. Ordförande: Håkan Bergman

b. Sekreterare: Sven-Gunnar Nyberg

c. Två rösträknare: Göran Viklund och Monika Karlsson

d. Två justerare: Göran Viklund och Marianne Silfversten

3. Årsmötets kallelse godkändes.

4. Årsmötets dagordning godkändes.

5. Närvarolista skickades för signering.

6. Välkomnande av nya medlemmar.

7. Verksamhetsberättelse föregående verksamhetsår lästes upp och godkändes.

8. Ekonomisk berättelse föregående år lästes upp och godkändes.

9. Revisorerna har ingen anmärkning på skötsel av ekonomin. En kommentar till

styrelsen delgiven i efterhand är att det ska vara tydligare att se

tillgodohavande på respektive bankkonto för verksamheten kopplat till

bryggorna och övrig verksamhet.

10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

11. Stadgeenliga val

a. Jonas Lundin valdes till ordförande på ett år.

b. Kerstin Salmén och Mats Sundström valdes till ledamöter i två år.

c. Kerstin Lindberg och Werna Norlin valdes till suppleant för två år.

d. Håkan Bergman och Gunnar Westerlund valdes till revisorer.

e. Tommie Wiklund (sammankallande).

12. Övriga val

i. Festkommitte: Fredrik Sundström (sammankallande), Jesper

Viklund, Madelene Bjerendal, Martin Viklund och Tom

Lindqvist.

ii. Ansvarig för midsommaraftonens aktiviteter: Tommie Wiklund

och Göran Andersson.

iii. Ansvarig för dansbanan: Lars Viklund



iv. Ansvarig för bryggorna: Styrelsen

13.Budget för kommande verksamhetsår 2021-2022 godkändes. Det redovisade

planerade negativa resultatet ska styrelsen hantera.

14. Förslag från styrelsen.

a. Förslag angående fasta bojar för bryggorna. Stor diskussion om för och

nackdelar med en mer permanent lösning. Styrelsen fick i uppdrag att

vidare sondera intresset kopplat till ett ekonomiskt upplägg.

b. Förslag angående fast landningspunkt i Källaviken (Vernas brygga).

Styrelsen fick gehör för förslaget och att genomföra det. Förslaget kan

innebära en extra engångsdebitering av medlemsavgiften i

storleksordningen 500Kr för kommande verksamhetsår men det får

förtydligas när planerna konkretiseras.

15.Skrivelse att föreningen tar initiativ till att Sandudden i Sundhamn återställs

till den strand den tidigare var avseende sandstran och bad. I förslaget finns

visst kompletterande material från bl a länsstyrelsen om vad som ska beaktas

vid dylika projekt. Förslaget kommer inte att hanteras av styrelsen med

samma motivering som den motion som lades i ärendet 2021 dvs styrelsen

kan inte ta initiativ till åtgärder på enskilda markägares fastigheter.

16. Övriga frågor.

a. Tommy Viklund har hittat ett dokument som visar att det

nyttjanderättsavtal till marken som dansbanan står på gick ut 2022.

Styrelsen fick i uppdrag att ta fram ett nytt avtal med berörda

markägare.

b. Kapellets förfulning diskuterades. Kapellet har en kulturhistorisk

betydelse för Lungön men den är i sig är ingen byggnad som

föreningens medlemmar kan styra över. Den allmänna uppmaningen

är att föreningens medlemmar om så önskar kan ta kontakt med

ansvariga inom Svenska kyrkan och framföra önskemål om

upprustning. Styrelsen ska diskutera om och hur den ska framföra ett

önskemål om upprustning.

17. Mötet avslutades.

Sven-Gunnar Nyberg (sekreterare) Håkan Bergman (mötesordförande)

Göran Viklund (justerare) Marianne Silfversten (justerare)


